
 

 

 

 
12.04.2018 

 

Dagsorden til Skolebestyrelsesmøde  

 
18.04.2018 kl. 17:30 – 20:00 i personalerummet  

 

Deltagere: 

Forældrerepræsentanter: Christine Beyer, Laurs Møller, Jens Peter Fisker, Eik 

Andreasen, Gitte Svendsen, Mads Ejstrup, Rie Grønbech og Louise Toft 

Elevrådsrepræsentanter: Oliver, Lærke og Kristian 

Medarbejderrepræsentanter: Louise Guldborg, Frida Ratzer 

Ledelsesrepræsentanter: Peter Daniel Andersen og Bente Haugbøl 

Formøde for forældrevalgte 17:15 – 17:30 

Afbud: Frida Ratzer, Daniel og Alberte 

 
Tid Pkt Dagsorden Uddybende kommentarer 

17:30 – 

17:35 

1 Godkendelse af 

dagsorden 

Dagsordenen er godkendt. 

17:35 – 

17:40 

2 Elevrådet Oliver 9.c er blevet næstformand i 

elevrådet. 

Elevrådet arbejder på at få klassens tid i de 

ældste klasser i stedet for faf, for få i rum, 

hvor der kan tale som trivslen og for at 

kunne sætte elevrådsarbejdet på 

dagsordenen. 

Der er aftalt et møde mellem 

elevrådskoordinator, 

skolepatruljekoordinator og 

legepatruljekoordinator for at kunne aftale, 

hvordan disse funktioner skal varetages 

under helhedsrenoveringen. 

Elevrådet arbejder fortsat med 

elevkodekset. 



Elevernes dag: forskellige sociale 

aktiviteter. Der er fokus på at store og små 

kan være sammen.  

17:40 – 

18:00 

3 LOCKOUT - Hvad 

- Hvordan 

- Hvornår 

Peter orienterer om, hvordan tilsynspligten 

er under en evt. lockout. Der er 7-8 

medarbejdere, der ikke er omfattet af 

lockouten. De vil gennemføre undervisning 

i forhold til deres kendte skemaer. De 

pågældende klasser ville i så fald også 

skulle omrokere i forhold til lokalerne, da 

rengøring og det tekniske personale også er 

omfattet af lock-outen. Der vil komme en 

efterlæsning af undervisningen i 

kommende skoleår. SB anbefaler at 

ledelsen er skarpe på 

kommunikationsstrategien i forhold til 

efterlæsning af undervisning.  

18:00 – 

18:15 

4 Opdatering på 

elevfravær 

Elevfraværet er blevet gennemgået. 

Elevfraværet på Rødkilde Skole er faldet i 

forhold til bygennemsnittet. Der blev 

drøftet, hvordan fraværet fordeler sig i 

forhold til sygefravær, ekstraordinært 

fravær og ulovligt fravær. Den data er ikke 

længere tilgængelig i 

ledelsesinformationssystem. Ledelsen går 

videre med et ønske til forvaltningen om, at 

vi på kan få adgang til denne data. 

18:15 – 

18:30 

5 Drøftelse af temaaftener Hvordan kan en temaaften for 

forældregruppen være med til at understøtte 

de indsatser skolen i øvrigt arbejder med? 

Ledelsen præsenterer overvejelse om, 

hvordan en temaaften for skolens forældre 

kan være med til at understøtte de indsatser 

skolen allerede arbejder med. Der var 

stemning for at gå videre med en temaaften 

om skolens PLC og RC i sidste halvår af 

kommende skoleår.  

SPISNING 

19:00 – 

19:10 

6 Opdatering på økonomi Se. Bilag 

Peter gennemgår bilaget. 

Vikardækningen er en del lønnen. 

Flemming laver en løbende opdatering 



af vikarforbruget i forbindelse med 

prognosen. Undervisningskontoen 

bliver ikke differentieret, det kan 

økonomiredskabet ikke. 

Personaleomkostninger dækker over 

noget af driften. Skolebestyrelsen 

foreslår, at de får et større indblik i 

budgetdelen i forhold til økonomien.  

Flemming og Niels bliver inviteret med 

til møde i forhold til 

detailbudgetteringen.  

19:10 – 

19:20 

8 Ansættelser til skoleåret 

2018-19 

Datoer til ansættelsessamtaler 

Når vi kender datoerne for samtalerne 

sendes besked til skolebestyrelsen, og de 

interesserede melder tilbage. Vi tilstræber 

at samtalerne ligger efter kl. 15.  

 

19:20 – 

19:30 

7 Valgfag 2017-18 Orientering om retning og overvejelser om 

valgfag for kommende skoleår. Feedback 

på dette skoleårs valgfagsundervisning. 

I UPV’en vil der indgå en praksisvurdering 

også, altså hvordan man arbejder med det 

praktiske og håndværksmæssige. 

Valgfagene skal derfor og have en 

praksistoning. Endvidere skal det praktiske 

også indgå i projektopgaven. Her kunne 

valgfagene også spille ind. Vi har haft en 

del fravær på valgfagene, så derfor vil vi 

arbejde med en placering i valgfagene i 3.-

4. lektion.  

Der har manglet information til forældrene 

om valgfagenes indhold og starttidspunkter. 

Valgfag kan også tænkes i åbenskoleregi.  

Det organisatoriske kan der kigges på for 

kommende skoleår. At arbejde med det 

indholdsmæssige kræver en større 

planlægning. 

 

19:30 – 

19:40 

9 Opdatering på valg til 

SB 

Hvornår er de nuværende medlemmer på 

valg? 

Se sidste referat. 

Justeringen:  



På valg: Jens Peter og Laurs. Louise Toft 

træder ud af bestyrelsen. Laurs genopstiller. 

Jens Peter genopstiller.  

Der skal sendes en separat invitation til 

opstillingsmøde til alle forældre 

19:40 – 

19:55 

10 Meddelelser - Formandens:  

- Medarbejderrepræsentanter:  

- Skoleledelsen: Vi er overgået til 

rengøringssektionen fra 1.6.18. I 

forbindelse med arbejdsfordelingen har 

vi en opdeling i afdelinger. Dvs. at 

klasserne vil opleve lærerskifte. 

Lærerne informerer deres elever og 

ledelsen informerer om de 

årgangsteamene for kommende skoleår.  

- Information om ny 

organisationsstruktur.  

 

19:55 – 

20:00 

9 Eventuelt Kan det lade sig gøre at skole og 

fritidshjem krydstjekker kalender, så store 

aktiviteter ikke ligger på samme uge. Peter 

lover at følge op. 

Der er kontaktforældremøde i næste uge. 

Kontaktforældrelisten på intra er ikke 

opdateret.  

Dagsordenen til kontaktforældremødet  

Der er motordrevne køretøjer i skolegården 

mens der er elever. Der er ingen regler på 

dette område.  

Næste møde er den 15. maj. 

Meget positiv tilbagemelding på 2. årgangs 

teaterforestilling. 

20:00 – 

20:00 

10 Punkter til næste møde   Ansættelse af souschef 

20:00 11 Sager og indstillinger - Lukket punkt 
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